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De fracties van D66 en CDA hebben de volgende vraag ingediend:

Op de agenda van BEM is de statenbrief voorlopig resultaat 2021 opgenomen. De fractie(s) van D66 
en CDA hebben met enige verbazing kennis genomen van deze brief. In het najaar van 2021 is bij de 
begrotingsbehandeling gesproken over de intensivering van gesprekken met de ambtelijke 
organisatie over de kwaliteit van de inschattingen voor de begroting. Ons is in dat debat aangegeven 
dat er goede gesprekken gevoerd werden, dat de Provincie Utrecht een lerende organisatie is en dat 
het GS niet zou verbazen als de onderbesteding nog wat hoger zou uitkomen dan verwacht. Het 
resultaat in deze statenbrief doet ons echter wel de wenkbrauwen fronzen. Hoe kan dit? Hoe heeft 
de ambtelijke organisatie dit niet kunnen zien aankomen? Los van de technische antwoorden op dit 
vraag, zijn we ook benieuwd naar de meer culturele aspecten op deze vraag. Heeft GS daar een beeld 
van? Onze fractie wil graag met GS, de controller en met andere fracties in gesprek om af te wegen 
of een statenonderzoek naar de oorzaken nodig zou zijn.


